
Zápis ze schůzky Osadního výboru Babí z 10. září 2015 

 

Přítomni: J. Říha, J. Korec, I. Plšková, A. Čtvrtečková – zápis 

Omluven: P. Hornych; Nepřítomni: L. Zoufal. P. Netvalová 

Zápis: 

1. Přítomní vyhodnotili slavnostní akci z 20. června t. r.a děkují všem, kteří 

se oslav zúčastnili, pořadatelům i návštěvníkům. 

 

2. A. Čtvrtečková seznámila přítomné s výsledkem rekonstrukce v ZŠ 

Pavlišovská Babí, která stála celkem 3, 3 mil. Kč. 

 

3. OV schválil spolufinancování nákupu zvonu pro Babí a rekonstrukce 

oplocení lípy před školou a kolem sochy sv. Jana, a to částkou 20 tisíc Kč. 

 

4. Současný OV ukončí svou pětiletou činnost k datu 31. 12. 2015. 

Volby nového osadního výboruplánujeme na listopad 2015.Proto 

žádáme všechny zájemce o tuto činnost, aby se do 30. říjnapřihlásili u 

Jana Říhy, popř. svou písemnou zprávu vhodili do schránky OV na 

budově hasičské zbrojnice. Možno poslat i e-mail na 

adresu:H.R.BABI@seznam.cz 

 

5. Rovněž žádáme občany Babí, aby stejným způsobem jako výše podali 

náměty na vylepšení života v naší příměstské části – tj. požadavky 

pro rok 2016. 

 

Další schůzka OV Babí se bude konat opět ve čtvrtek od 18 hodin v hasičské 

zbrojnici, a to dne 8. října. Všichni občané jsou vítáni. 

 

V Náchodě  – Babí 10. září 2015 

…………………………………………………… 

                                                                         Jan Říha, předseda OV Babí 

mailto:H.R.BABI@seznam.cz

